

《单词百科:internationality是什么意思?internationality怎么发音?internationality的解释和用法》

英语单词internationality是什么意思?internationality怎么读?internationality怎么发音?简答网为您整理了internationality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



internationality的意思

- 1、n.国际性;

internationality的近义词

- 1、internationalism n.国际主义, 国际性;

internationality的双语例句

- 1、He applauded the internationality of scientific terminology.

他欢迎科学术语的超越国际.

2、 This article discusses about the nature of economy 、 system 、 internationality of logistics from theory to practice.

本文从理论与实践上论述了物流的经济性、系统性与国际性。

3、 The main problems that the international curriculum reform points out include: the tension between internationality and nationality;

当前，世界各国课程改革所致力于解决的主要问题包括：国际性与民族性之间的张力；

4、 Through 20 years of practice, Iranian political system has integrated nationality with internationality.

通过20年的实践，伊朗的政治制度实现了国际性与民族性的有机统一；

5、 Concrete composite structure is a great developing structure which combines precast with cast in situ in internationality at present.

混凝土叠合结构是当前国际上大力发展的一种装配整体式结构，试验表明，这种叠合板结构性能良好。

6、 There is a gap between our country and the internationality at theory and practice of the modern risk-oriented audit approach now.

当前，我国对现代风险导向审计这一先进、新兴的审计技术的理论研究和实务运用与国外相比还有一定差距。

7、 On the Compatibility of Nationality Internationality& Analysis of the Characteristics of Advanced Chinese Culture in Terms of Cai Yuanpei's Philosophy

民族性与世界性的兼容并包&从蔡元培文化哲学观照中国先进文化的特质内涵

8、 Last year, I took two interactors to the RI Convention in barcelona, impressing upon them rotary's internationality.

去年我带2名扶少团团员到巴塞隆纳参加国际扶轮年会，让他们深刻体认扶轮的国际性。

以上是简答网为您整理的internationality怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于internationality的用法、internationality的释义、internationality的

相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/internationality>

